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Sverigedemokraterna tackar för slutredovisningen av Järvabadet. Det är positivt att staden har 
anlagt ett så fint bad på en så passande plats. I redovisningen framkommer det att 
anläggningen är uppförd utifrån förutsättningarna för Järvafältet. Tekniken i anläggningen är 
planerad, projekterad för att hantera badgäster med mer täckande badkläder. Vi skulle därför 
gärna ha svar på frågan om hur mycket dessa segregerande åtgärder belastat slutnotan.  


